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Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miasta 

Świnoujście w dniu 25 października 2023 r. 
 

Na posiedzeniu obecni byli: 

Członkowie Komisji wg listy obecności oraz m.in.: 

1. Janusz Żmurkiewicz –Prezydent Miasta. 

2. Iwona Górecka-Sęczek – Skarbnik Miasta. 

3. Krzysztof Bagiński – Sekretarz Miasta. 

4. Dyrektorzy i prezesi jednostek miejskich. 

5. Naczelnicy, kierownicy i pracownicy UM.  

6. Projektant. 

7. Mieszkańcy Osiedla Warszów. 

 

Ad. pkt 1 – Sprawy regulaminowe. 

 

Posiedzenie w dniu 25 października 2023 roku o godz. 1200 po stwierdzeniu kworum otworzył  

i prowadził w siedzibie Miejskiego Domu Kultury w Świnoujściu Przewodniczący Komisji 

Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki.  

Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

Za głosowało 7 członków komisji, głosów przeciwnych nie było, 1 członek wstrzymał się od głosu. 

Protokół został przyjęty. 

 

Prezydent Miasta Pan Janusz Żmurkiewicz zwrócił się z wnioskiem o wprowadzenie do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie połączenia samorządowych jednostek budżetowych Gminy Miasta 

Świnoujście: Żeglugi Świnoujskiej w Świnoujściu i Zarządu Dróg Miejskich w Świnoujściu  

(jako pkt 13 porządku obrad). 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki poinformował,  

że do porządku obrad została wpisana uchwała w sprawie zatwierdzenia uchwał Ogólnego Zebrania 

Mieszkańców Osiedla Warszów, którą komisja wprowadzi pod obrady najbliższej sesji.  

Kolejno zwrócił się z prośbą o przeniesienie punktu „Informacja o bieżącej sytuacji Żeglugi 

Świnoujskiej i Zarządu Dróg Miejskich w Świnoujściu” do pkt 14 porządku obrad. 

Członkowie komisji nie wnieśli uwag, w związku z tym zarządził głosowanie nad przyjęciem 

porządku obrad po zmianach. 

Za głosowało 11 członków komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Porządek obrad po zmianach został przyjęty i stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad. pkt 2 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miasto Świnoujście na rok 2023. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Pani Iwona Górecka-Sęczek. 

Dyskusja, w trakcie której opracowano autopoprawkę do uzasadnienia projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził głosowanie nad wypracowaniem opinii  

do przedstawionego projektu uchwały. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały wraz z autopoprawką – za opinią pozytywną głosowało  

7 członków komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 3 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 3 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miasto Świnoujście na lata 2023-2036. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Pani Iwona Górecka-Sęczek. 
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Dyskusja, po której Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził głosowanie  

nad wypracowaniem opinii do przedstawionego projektu uchwały. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 7 członków komisji, 

głosów przeciwnych nie było, przy 3 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 4 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie opłaty 

targowej. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Iwona Górecka-Sęczek. 

Dyskusja. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki zarządził przerwę  

w posiedzeniu komisji od godz. 1329 do godz. 1336. Po przerwie wznowił obrady. 

Skarbnik Miasta Iwona Górecka-Sęczek zwróciła się z wnioskiem o zdjęcie przedmiotowego 

projektu uchwały z porządku obrad. 

Nie wniesiono uwag, projekt został zdjęty z porządku obrad komisji. 

 

Ad. pkt 5 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Pani Iwona Górecka-Sęczek. 

Dyskusja, w trakcie której opracowano autopoprawkę do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził głosowanie nad wypracowaniem opinii  

do przedstawionego projektu uchwały. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały wraz z autopoprawką – za opinią pozytywną głosowało  

4 członków komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 4 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 6 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie opłaty uzdrowiskowej. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Pani Iwona Górecka-Sęczek. 

Dyskusja. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził głosowanie nad wypracowaniem opinii  

do przedstawionego projektu uchwały. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 8 członków komisji, 

głosów przeciwnych nie było, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

 

Ad. pkt 7 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Miasto Świnoujście w rejonie Placu im. Adama 

Mickiewicza. 

 

Projekt uchwały w formie prezentacji przedstawili Zastępca Naczelnika Wydziału Urbanistyki  

i Architektury Pani Joanna Dąbrowska oraz Projektant planu Pan Przemysław Cieślak. 

Dyskusja. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził głosowanie nad wypracowaniem opinii  

do przedstawionego projektu uchwały. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 4 członków komisji, 

głosów przeciwnych nie było, przy 5 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 8 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie 

wniosku o dofinansowanie oraz przyjęcie do realizacji projektu pod nazwą „Miejski Plan 

Adaptacji do Zmian Klimatu dla Miasta Świnoujście”. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Pozyskiwania Funduszy Zewnętrznych Pani 

Anna Prejzner. 
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Uwag i pytań nie było, w związku z tym Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził 

głosowanie nad wypracowaniem opinii do przedstawionego projektu uchwały. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 6 członków komisji, 

głosów przeciwnych nie było, przy 2 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 9 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie ustalenia lokalizacji 

inwestycji mieszkaniowej przy ulicy Okólnej 15 w Świnoujściu, na działkach: 61/3, 61/5, 46/6, 

61/6, obręb 0014 Warszów wraz z inwestycją towarzyszącą: budowa drogi na działkach nr 46/7, 

46/14, 46/8, 132/1, obręb 0014 Warszów. 

 

Projekt uchwały w formie prezentacji przedstawiły Prezes TBS Lokum Sp. z o.o. Pani Jolanta 

Kraszewska-Jurkowska i Starszy Specjalista TBS Lokum Sp. z o.o. Pani Beata Góra. 

Dyskusja. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził głosowanie nad wypracowaniem opinii  

do przedstawionego projektu uchwały. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 8 członków komisji, 

głosów przeciwnych i wstrzymującym się nie było. 

 

Ad. pkt 10 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii  

w przedmiocie cofnięcia przez Prezydenta Miasta Świnoujście udziałów w spółce. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Zdrowia i Polityki Społecznej Pani Gabriela 

Flis-Niśkiewicz. 

Dyskusja. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził głosowanie nad wypracowaniem opinii  

do przedstawionego projektu uchwały. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 9 członków komisji, 

głosów przeciwnych i wstrzymującym się nie było. 

 

Ad. pkt 11 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zawarcia umowy najmu 

socjalnego lokalu poza kolejnością na liście osób oczekujących na taki lokal. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Rozwoju Gospodarczego i Obsługi 

Inwestorów Pani Mirosława Gąsiorowska. 

Dyskusja, po której Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził głosowanie  

nad wypracowaniem opinii do przedstawionego projektu uchwały. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 4 członków komisji, 

głosów przeciwnych nie było, przy 5 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 12 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia uchwał 

Ogólnego Zebrania Mieszkańców Osiedla Warszów. 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Zarządu Osiedla Warszów. 

Dyskusja, po której Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził głosowanie  

nad wypracowaniem opinii do przedstawionego projektu uchwały. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 9 członków komisji, 

głosów przeciwnych i wstrzymującym się nie było. 

 

Kolejno Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził głosowanie nad wprowadzeniem 

do porządku obrad sesji Rady Miasta zaplanowanej na dzień 26 października 2023 r., projektu 

uchwały w sprawie zatwierdzenia uchwał Ogólnego Zebrania Mieszkańców Osiedla Warszów. 

Za głosowało 9 członków komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Wniosek został przyjęty. 
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Ad. pkt 13 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie połączenia samorządowych 

jednostek budżetowych Gminy Miasta Świnoujście: Żeglugi Świnoujskiej w Świnoujściu  

i Zarządu Dróg Miejskich w Świnoujściu.  

Ad. pkt 14 – Informacja o bieżącej sytuacji Żeglugi Świnoujskiej i Zarządu Dróg Miejskich  

w Świnoujściu. 

 

Projekt uchwały i informację przedstawił Dyrektor Żeglugi Świnoujskiej, Zarządu Dróg 

Miejskich Pan Paweł Szynkaruk. 

Dyskusja. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził głosowanie nad wypracowaniem opinii  

do przedstawionego projektu uchwały. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 6 członków komisji, 

głosów przeciwnych nie było, przy 2 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 15 – Informacja dotycząca inwestycji budowy ujęcia i stacja uzdatniania wody 

powierzchniowej „Mulnik” (pkt z planu pracy i wniosek radnego S. Bartkowiaka). 

 

Informację przedstawiła Prezes Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Świnoujściu  

Pani Małgorzata Bogdał. 

Dyskusja. 

 

Ad. pkt 16 – Informacja dotycząca inwestycji rozbudowy Szpitala Miejskiego im. Jana Garduły 

w Świnoujściu (wniosek radnego S. Bartkowiaka). 

 

Informację przedstawili Prezydent Miasta Pan Janusz Żmurkiewicz oraz Zastępca Naczelnika 

Wydziału Inwestycji Miejskich Pani Małgorzata Tokarzewska. 

Dyskusja. 

 

Ad. pkt 17 – Wolne wnioski. 

 

Radny Wiesław Góreczny zwrócił się do Prezydenta Miasta z zapytaniem o informacje na temat 

spotkania dotyczącego tunelu. 

Prezydent Miasta Pan Janusz Żmurkiewicz udzielił odpowiedzi. 

Radna Joanna Agatowska zwróciła się z wnioskiem do Sekretarza Miasta o uzupełnienie informacji 

na stronie internetowej dotyczących Budżetu Obywatelskiego. 

Dyskusja. 

 

Ad. pkt 18 – Zakończenie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu 

Sławomir Nowicki zakończył obrady komisji w dniu 25 października 2023 r. o godz. 1840. 

Nagranie z przebiegu posiedzenia z dnia 25 października 2023 r. w formacie mp3 stanowi załącznik  

nr 4 do protokołu.  

 

Przewodniczący 

Komisji Gospodarki i Budżetu 

Sławomir Nowicki 
 

 

 

Protokołowała:  

Emilia Solka 


